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Collega's,
Naar aanleiding van mijn verhaaltje over DMG (dank voor de reacties!) zend ik hierbij:
- de sheets
- de onderliggende notitie met de ontwikkelingsagenda (in tabelvorm, tevens basis voor X-matrix)
Verder zend ik bijgaand ter info een DMG-intern memoatje ("impact corona") waarin we verwoord hebben wat naar verwachting het

corona-effect in deze lockdown tijd binnen DMG is. Dit naar aanleiding van de inventarisatie dat de hoofden in hun afdelingen hebben

gedaan. Ben benieuwd naar wat de beleving in andere centra.

Misschien goed om in een volgend MT nog stil te staan.

Groet!
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5.1.2e,buiten verzoek

Deze week met EEvan het rijksbrede gateway team, gesproken over een gateway review van Aerius. Ons doel is om dmv een

review de kwaliteit van Aerius te borgen. We vinden dit een belangrijke stap ihkv. Rijksbreed beleid voor grotere ict projecten. Het is ons

eigen, proactieve, initiatief maar het zou niet vreemd geweest zijn als andere stakeholders daar al om hadden gevraagd of op hadden

geattendeerd. Onze l-interim collega's (we hebben er nu 2 bij MIL) ondersteunen ons hier goed in.

Vorig jaar h en deel van ons NSL instrumentarium geactualiseerd. We verkennen nu de tweede stap enfighad daarover

overleg met De investering blijkt uit ons vooronderzoek groter te zijn dan ons budget voor dit jaar. We gaan verkennen of een

meerjarig ol ect mogelijk is. Dat hangt mede samen met de invoering van de OW.

samen meteen goed overleg me JICKE Hij is 5.1.2 Hij is geinteresseerd om de samenwerking te

versterken, vooral op de gebiedsanalyses en gebiedsplannen die de provincies nu opstellen. We hebben afspraken gemaakt voor verder

overleg, en deelname aan het bestuurlijk overleg van de provincies.

De effecten van de lockdown in maart/april op luchtkwaliteit zijn afgelopen tijd nader onderzocht. Deze blijken bij nog iets groter dan

aanvankelijk gedacht. De concentraties daalden, gebiedsathankelijk, met 10-30%, Deze week verscheen over ons onderzoek een artikel

in de VK. (de effecten zijn overigens nog steeds veel kleiner dan KNMI dit voorjaar suggereerde obv satellietwaarnemingen).

Met BEEZ 28 BEES bespreek ik hoe we centraal ondersteund kunnen worden met de capaciteitsplanning (microplanning). Dit is elk jaar
weer een worsteling met eigen excel tabellen, die wijzelf matchen met SAP. Elk centrum lost het op zijn eigen manier op. De vraag om

zo'n tool agendeerde ik ruim 2 jaar terug bij de controller en bij EdEE EXEZ. maar was Robin desondanks onbekend. Hij gaat er mee

aan de slag, wordt dus vervolgd, hopelijk resultaat in het najaar.

Groeten,


